# **CNN News Highlights — Rescue Pets**

	2) animal sheltering										
What you doin	Vhat you doing over here? As Harry Truman once said, if you want a friend in Washington, get a										
dog.											
I was coming out of my seven or eight years at the White House. I was suddenly with											
some extra time on my hands and I thought, hey, time to get a dog. This is Duke. He is my											
that I got from Best Friends. He was found in Arkansas. Mother was in an											
home. A lot of the times with these rescue animals, they`re coming out of pretty bad											
situations.											
Traditional has been around for 150 years. The was we don't have a choice. It's a											
necessary evil in our society that we have to kill these animals.											
Oh, does that feel good?											
Best friends really became the because they challenged the status quo.											
	2) cockatoos 3)				pectacular						
	arkable person. S				-						
	EO of this amazii		n. What they`	re tryin	g to do is s	ort of	the				
	petexpe										
	<ul> <li>this is where Be</li> </ul>										
It's a setting and it makes it all the more welcoming and as somebody who might											
	n adopting a pet.	_	_	_							
	nd see pigs and g					saw d	logs and cats.				
There were tu	rtles and	and l	I felt like Doct	or Doo	little.						
	T :										
	2) precious 3)										
	ere at the	is so incredib	oly unique, so	we are	able to he	lp anii	mals that most				
	itions couldn't.	F1									
_	animals.			that	a sec	ond c	nance at life.				
	facility, can you			!4 4l!	- 1- 1-1-1-4	_1					
	as an opportunity		_		-						
	nd no cages. You	can participat	te in that lifes	aving ir	i a way tha	t s ve	ry similar to				
something like	an Apple Store.										
1) dog people	2) facility 3)	ost	4) market	5) take	en care of	6) trai	nsform				
	is import		•			_					
	in there, you kno				• • •		, , , , , , , , , , , , , , , , , , ,				
All right, this o		, ,	, :g F	. [							
-	She's two montl	ns old and two	weeks. We`v	e alwa	ys been						
We just one and we really wanted to get another. It's — it's like a whole experience, I											
think when you come in here. You can just tell they want you and the dog to be											
They`re trying to this experience. Trying to the way people think about pet											
adoption that, oh, it's a cool place where you can go to pick up a pet.											
	·										
	2) essentially 3)		4) movement		5) no-kill	6) rou					
Back in 1984, when Best Friends got started, they tell us that there was something in the											
neighborhood of 17 million animals that were killed in this country. Now they're about 378,000 last											
year, and Best Friends is the in that They`d like to get to this place where the											
United States	is a cour	try by	2025.	_			_				
	or no-kill is 90%. <mark>.</mark>						erican shelters				
•	oo sick to be save		t 90% benchn	nark tha	at we`re aft	er.					
And you think it's possible? Absolutely.											
Are you showing off? Yeah.											

#### **Translation**

你在這裡做什麼?正如哈利·杜魯門曾說,如果你在華盛頓想要一個朋友,那麼養一隻狗。

我在白宮的七、八年了。我突然有了一些多餘的時間,我想,嗯,該養狗了。這是杜克。他是我從 Best Friends 領養的救援狗。他在阿肯色州被找到。母親在一所被遺棄的房子裡。這些救援動物很多時候都是從非常糟糕的情況中走出來的。

傳統的動物庇護所已經存在了 **150** 年。現狀是我們沒有選擇。在我們的社會中,我們不得不殺死這些動物,這是一種必要的邪惡。

哦,感覺很好嗎?

Best Friends 真的成為了顛覆者,因為他們挑戰了現狀。

茱莉是一個了不起的人。她在 1996 年開始。她是這裡的第 17 位員工,後來成為這個了不起的組織的首席執行官。他們試圖改變動物救援和寵物領養的體驗。

猶他州的卡納布 - 這是 Best Friends 在西南部運營的地方。這是一個壯觀的場景,使得可能對領養寵物感興趣的人更加歡迎和邀請。

你可以去看豬、羊和馬。當然,我們也看到了狗和貓。還有烏龜和鸚鵡和鳳頭鸚鵡。我覺得自己像杜立德博士。

我們在庇護所所做的是如此獨特,所以我們能夠幫助大多數其他組織無法幫助的動物。

這些不是被拋棄的動物。這些都是有情感的珍貴生物,值得得到生命的第二次機會。

阿肯色設施,你能描述一下嗎?

Bentonville 是一個重新想像的機會。你走進這個明亮、涼爽的環境,裡面有一家咖啡店,沒有籠子。你可以參與那種拯救生命的方式,這與 Apple Store 非常相似。

阿肯色設施對我很重要,因為那是我從那裡領養到的寵物。當你看看誰在進去,你知道,你看到很多年輕 人。

好的,這一個。

這是 Ariana。她已經兩個月和兩個星期了。我們一直都是狗的愛好者。我們剛失去了一隻,真的很想再養一隻。當你走進來的時候,我覺得這是一次完整的體驗。你可以看出他們希望你和狗都能得到照顧。 他們試圖營銷這種體驗。試圖改變人們對寵物領養的看法,哦,這是一個你可以去選擇寵物的酷地方。

1984 年 · 當 Best Friends 剛剛開始的時候 · 他們告訴我們 · 這個國家有大約 1700 萬的動物被殺害 · 現在 · 去年他們大約有 378,000 隻要被殺的動物 · Best Friends 是這一運動的領導者 · 他們希望到 2025 年 · 美國成為一個不殺戮的國家 ·

不殺戮的標準是 90%。大約 10%的進入美國庇護所的動物可能病得太重而無法被拯救。所以我們追求的是那 90%的標準。

你認為這是可能的嗎?當然。

你在炫耀嗎?是的。



You can access this activity here:

https://linguadox.com/2023/11/01/cnn-news-highlights-rescue-pets/

#### **Answers**

1) abandoned	2) animal sheltering	3) burdened	4) disruptor	5) rescue dog	6) status quo
	_,	- /	.,	-1.55500	-,

What you doing over here? As Harry Truman once said, if you want a friend in Washington, get a dog.

I was coming out of my seven or eight years at the White House. I was suddenly 3) burdened with some extra time on my hands and I thought, hey, time to get a dog. This is Duke. He is my 5) rescue dog that I got from Best Friends. He was found in Arkansas. Mother was in an 1) abandoned home. A lot of the times with these rescue animals, they're coming out of pretty bad situations.

Traditional 2) animal sheltering has been around for 150 years. The 6) status quo was we don't have a choice. It's a necessary evil in our society that we have to kill these animals. Oh, does that feel good?

Best friends really became the 4) disruptor because they challenged the status quo.

## 1) adoption 2) cockatoos 3) inviting 4) parrots 5) spectacular 6) transform

Julie is a remarkable person. She started in 1996. She was employee number 17 here and became the CEO of this amazing organization. What they're trying to do is sort of 6) transform the animal rescue pet 1) adoption experience.

Kanab, Utah — this is where Best Friends basically runs their operations here in the Southwest. It's a 5) spectacular setting and it makes it all the more welcoming and 3) inviting as somebody who might be interested in adopting a pet.

You can go and see pigs and goats and horses. And we saw, of course, we saw dogs and cats. There were turtles and 4) parrots and 2) cockatoos. I felt like Doctor Doolittle.

## 1) deserve 2) precious 3) reimagine 4) sanctuary 5) sentient beings 6) throw-away

What we do here at the 4) sanctuary is so incredibly unique, so we are able to help animals that most other organizations couldn't.

These aren't 6) throw-away animals. These are 2) precious, 5) sentient beings that 1) deserve a second chance at life.

The Arkansas facility, can you describe that?

Bentonville was an opportunity to 3) reimagine. You're walking into this bright, cool environment with a coffee shop and no cages. You can participate in that lifesaving in a way that's very similar to something like an Apple Store.

#### 1) dog people | 2) facility | 3) lost | 4) market | 5) taken care of | 6) transform

The Arkansas 2) facility is important to me because that's where I got my pet from. When you look at who's going in there, you know, you see a lot of young people.

All right, this one.

This is Ariana. She's two months old and two weeks. We've always been 1) dog people. We just 3) lost one and we really wanted to get another. It's — it's like a whole experience, I think when you come in here. You can just tell they want you and the dog to be 5) taken care of.

They`re trying to 4) market this experience. Trying to 6) transform the way people think about pet adoption that, oh, it`s a cool place where you can go to pick up a pet.

## 1) benchmark 2) essentially 3) leader 4) movement 5) no-kill 6) roughly

Back in 1984, when Best Friends got started, they tell us that there was something in the neighborhood of 17 million animals that were killed in this country. Now they're about 378,000 last year, and Best Friends is the 3) leader in that 4) movement. They'd like to get to this place where the United States is a 5) no-kill country 2) essentially by 2025.

The 1) benchmark for no-kill is 90%. 6) Roughly 10 percent of animals that are entering American shelters probably are too sick to be saved. So it's that 90% benchmark that we're after.

And you think it's possible? Absolutely.

Are you showing off? Yeah.